
Høringssvar til budget 2022 fra Skolebestyrelsen og MED-udvalget ved Rønde Skole.  

 

Skolebestyrelsen og MED-udvalget ser med bekymring på effektiviseringsforslagene i 11.2. Hvis vi skal 
lykkes med inkluderende læringsmiljøer, er det en forudsætning, at økonomien ikke forringes. Vi støtter op 
om udvidelsesblokke på IT- strategi i folkeskolerne. Imødegåelse af skolefravær arbejder vi med dagligt og vi 
oplever, at når det lykkes at reducere skoleværet, er det et resultat af en tæt relation mellem den enkelte 
lærer/pædagog og hjemmet. Derfor ønsker vi midlerne til denne indsats lagt ud på skolerne.  

Vi ønsker stadig, at den socialfaglige rådgiver kan være til stede en fast dag på skolen. En ordning der uden 
videre blev fjernet uden forudgående dialog med skolerne. Det forebyggende arbejde er svært at måle 
effekten af, men netop dette tiltag, var en del af arbejdet med at reducere skolefravær. 

 

På vegne af Skolebestyrelsen og MED-udvalget på Rønde Skole 

 

Annette Skovsted Hansen 
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